
Innkommende forslag. 

Sak.1 

Aerobic gruppa ønsker å melde seg ut av NGTF 

Ingen av våre deltagere konkurrere og da ser vi heller ikke hensikten ved å være medlem og 

betale lisens. 

NGTF krever et årsmøte vedtak for at Aerobic gruppa skal kunne melde seg ut, og jeg ber 

om at årsmøte  tar stilling til dette og sender en oppsigelse til NGTF. 

Sak. 2 

Langrennsgruppen ønsker at det på årsmøte i DIF legges frem en oversikt over 

investeringsbudsjett og driftsbudsjett for det anlegget som p.t. er foretrukket når det gjelder 

videreutvikling av DIF-området 

Sak. 3 

Videre ønsker vi at årsmøte tar stilling til hvorvidt økonomien for idrettsgrenene skal deles, 

slik at gruppene fremover forholder seg til sine respektive inntekter og utgifter når det 

gjelder investeringer og daglig drift. Evnt sponsormidler som ikke er spesifikt knyttet til en 

idrettsgren bør splittes ihht antall utøvere pr gren. 

Sak.4 

I tillegg foreslår langrenn at et utvalg sammensatt av medlemmer tilknyttet de respektive 

idrettsgrenene tar stilling til hvordan de oppsparte midlene bør deles på idrettsgrenene. 

Utvalgets konklusjon skal presenteres på neste årsmøte, evnt på et ekstraordinært årsmøte 

dersom det er slik at det kan bli aktuelt å benytte disse midlene tidligere.  

 

 

 


